
Referat FAU 18.09.24  

 

Robin ny representant for 6A Velkommen!  

 

Henrik, Lindy, Linda og Nina ikke lenger med i FAU.  

 

Vi mangler representant for  

 

1 A og B 

2 B 

3A  

5 A og B 

6B  

Tilrettelagt avdeling.  

 

Trafikkinformasjon fra kommunen ved Amanda, veiingeniør  

- Hjertesone er snart ferdig etablert ved Lillås.  

- Holdningsarbeid hos foreldrene, hvordan få færre til å kjøre. 

- En hjertesone kan man bestemme hva betyr.  

- Kan søke midler, få hjelp til veioppmerking etc.  

- Gåbuss er en mulighet. Flere barn som går sammen til skolen med en voksen.  

- Etablering av droppsoner kan søkes om. Kan søkes om nå og evt gjennomføres i 

2025.  

- Gå konkurranser er veldig effektivt!  

- Amanda kan informere og delta på elevrådsmøte. Mye større effekt når budskapene 

kommer fra elevene kontra FAU.  

- Informere om at alle elevene kan få lov til å sykle. Mulig noen tror at det ikke er lov.  

- Etablere droppsone - der kan vi velge hvor sonene skal starte. Markeres med skilt.  

- Engasjere foreldrene med gågrupper for eks?  

- Informere, informere, informere om hvorfor man ikke skal kjøre. Særlig på 

foreldremøte.  

- Trafikksikkerthetsdagen 15 oktober  - lage et skriv å dele ut sammen med refleks. 

Pernille lager et skriv. Kan politiet bidra med en kontroll? Amanda sjekker med 

trafikkkontrollører.  

 

Klassemiljø - Noen klasser har en del utfordringer.  

Anette har snakket med Rolv, 6 klasse har ytret ønske om å få inn Kaja fra mobbeombudet.  

Lage en plan med oppfølging. Bør det være flere foreldremøter? 

Hva kan vi foreldrene gjøre for å sørge for et bedre klassemiljø?  

 

Det er fint å kartlegge hva klassene tenker om skjermbruk til lunsj. Gi tilbakemelding til 

Anette.  


